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Aeg: 24.september 2018 

Osalesid: M.Välis, M.Topper, H.Mäe, K.Nõu, Õ.Palmiste-Selberg, V.Vahtmeister, K.Moks, T.Laanemets 

Puudu: A.Aavekukk, A.Kirsipuu 

Koosoleku juhataja: M.Välis 

Päevakord: 1. Õppetöö aruanne 2017/18 

                     2. Üldtööplaani tutvustus 2018/19 

                     3. Koolitöötajate  koosseis 

                     4. 2019 a eelarve eeltutvustus 

                     5. HEV õpilased 

                     6. Info 

1. M.Välis tutvustab eelmise õ/a õppetöö aruannet – üldandmed, eksamitulemused, ainealased 

üritused, osalemine olümpiaadidel jm õppealane ja klassiväline tegevus. Õ.Palmiste- Selberg teeb 

märkuse, et aruandest on puudu ringide tegevust puudutav osa. M.Topper teeb ettepaneku, et 

aruande esitlus võiks üleval olla ka kooli kodulehel. Repliigi korras arutati ka kooli tugevamaid külgi, 

et kaasata kooli uusi õpilasi. 

2. M.Välis tutvustab uue õa plaane, motot – „Kõik, mis teed, tee hästi“. H.Mäe teeb tähelepaneku, et 

kooli ja õpetajate osalemine Digikiirendi projektis peab olema kajastatud ka üldtööplaani tabeliosas. 

Koostatakse hoolekogu tööplaan: sept – õa aruanne 

        nov -  eelarve arutelu 

                                                             veebr – õppetöö vahekokkuvõte 

                                                             mai – ülevaade projektidest (ettevõtlusõpe,KIK) 

3. M.Välis teeb kiire ülevaate kooli töötajate koosseisust. Kooli töötajate nimekirjast on välja jäetud 

majandustöötajad (kokad, maj juhataja), kes on valla struktuurides. 

4. M.Välis annab põhjaliku ülevaate uuest eelarvest. Ootel on WC kabiinide vahetus, ühe klassi 

mööblivahetus, algklasside põrandavahetus. Ideaalis peaks ära vahetama tehnoloogiaklassi sisustuse. 

Põgusalt puudutati direktori isikliku sõiduauto kasutamist, mille eest kompensatsiooni pole võetud. 

5. Saadi esialgne ülevaade logopeedi juurde suunatud lastest, IÕK ja LÕK õpilastest. 

6. Põhjalikumalt arutati uut koolitranspordi süsteemi. V.Vahtmeister tunneb huvi, kas reedest I 

õpilasringi saaks pikendada Märjamaani. Direktor vastab, et selliseks pikendamiseks pole rahalisi 

võimalusi. Hoolekogu teavitatakse ka Goldenbecki keskuses tööle hakkavast M.Salumaast. 

Protokollis: Õ.Palmiste-Selberg 

                                                              


